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 ، کرمانیبنی هاشمی مقرر گردید بررسیهای لازم جهت گنجاندن دروس محیط زیستی در برنامۀ درسی دانشجویان انجام گیرد.

مقرر شد از طریق آقای دکتر اسماعیلی و آقای مهندس منفرد، پیگیری های لازم جهت استفاده از اعتبارات وزارت  2

 بنی هاشمی دانشگاه سبز صورت گیرد.علوم برای اجرای پروژه های 

با توجه به بحرانی شدن وضعیت ترافیکی درب شرقی دانشگاه و اعتراضات صورت گرفته توسط سازمان ترافیک            3

 بنی هاشمی شهرداری و پلیس راهور، مقرر شد اصلاحات ترافیکی درب شرقی هر چه سریعتر صورت پذیرد.

برای مسیر سبز دوچرخه که از درب شمالی تا کتابخانۀ مرکزی      مقرر شد هر چه سریعتر اصلاحات لازم     4

 بنی هاشمی ادامه یافته اعمال گردد تا از خطرات احتمالی جلوگیری شود.

شگاه     مقرر گردید نامه ای  5 ست دان سط حوزۀ ریا ست جایگزینی درس  تو شناخت محیط  "مبنی بر درخوا

 سپهر  .بجای یکی از دروس عمومی به آقای دکتر عاملی در شورای انقلاب فرهنگی نوشته شود "زیست

 

 

  

 صورتجلسه شوراي راهبردي دانشگاه سبز                         

 1از 1  صفحه:

 30/7/1398 تاریخ:

 

 8-9:30زمان:                                                                                                                  33  شماره جلسه:

 دکتر کمال الدین ناصری، یاسر بنی هاشمی، سید دکتر دکتر علیرضا کوچکی، دکتر فریبرز رحیم نیا، دکتر حسین انصاری،  ،یمحمد کاف دکتر  حاضرین جلسه:

 ، دکتر مهدی کرمانیدکتر عادل سپهر

 ینیدکتر محمد خواجه حس  جلسه:غایبین

 - جلسه:همانانیم

 یدکتر محمد کاف

 شورا سیرئ

 

 

 دکتر حسین انصاری

 نائب رئیس شورا

 

 دکتر سید یاسر بنی هاشمی 

 دبیر شورا

 

 دکتر عادل سپهر

 عضو شورا

 دکتر حمیدرضا طاهری 

  عضو شورا

 

 ناصریدکتر کمال الدین 

 عضو شورا

 

 فریبرز رحیم نیادکتر 

 عضوشورا

 

 دکتر  مصطفی قلی زاده

 عضو شورا

 

 

 دکتر محمد خواجه حسینی

 عضو شورا

 

 دکتر علیرضا کوچکی 

 عضو شورا 


